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PROTOKÓŁ Nr 38/20 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 12 października 2020 r. 

godz. 15:00 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 6członków Komisji: 

 

1. Jerzy Basta 

2. Violetta Majak 

3. Łukasz Sławiński 

4. Sławomir Sławiński 

5. Iwona Szczerbaty 

6. Bogdan Wągrowski  

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR– 2członków Komisji: 

 

1. Danuta Kurnyta 

2. Elżbieta Seweryniak. 

 

 

Posiedzenie otworzył i prowadził Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Sławomir Sławiński, który przedstawił proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Opracowanie  i omówienie wniosków do budżetu miasta Kamienna Góra na 2021 r.  

 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Ad.4.Opracowanie  i omówienie wniosków do budżetu miasta Kamienna Góra na 2021 r. 

 

Komisja Budżetu Strategii i Rozwoju opracowała i omówiła następujące wnioski do 

budżetu miasta Kamienna Góra na 2021r. 

 

1) dokończenie budowy ścieżki spacerowej wzdłuż rzeki Zadrna – ulica T. Kościuszki  
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od budynku nr 15D (garaże) do budynku nr 15G (inwestycja ta była zaplanowana  

w budżecie na 2018 i 2019 r.) oraz całej infrastruktury tj. montaż barierek i lamp 

oświetleniowych, 

 

2) zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie dokumentacji drogi ulicy Leśnej 

oraz na regulację jej stanu prawnego, 

 

3) remont kapitalny drogi przy ulicy Śląskiej,  

 

4) wykonanie zejścia i schodów przy kortach tenisowych oraz chodnika  

w kierunku Zalewu,  

 

5) wykonania drogi dojazdowej w kierunku budynku przy ulicy Tkaczy Śląskich od 25 

do 31 (dojazd od ulicy Krzeszowskiej),  

 

6) wykonania nawierzchni drogowej (dz.147/1 obręb 7) do stacji diagnostycznej przy 

ulicy Wałbrzyskiej oraz zagospodarowania terenu na cele parkingowe (dz.145 i 150 

obręb 7), 

 

7) poprawa nawierzchni boiska do siatkówki i gry w piłkę ręczną przy stadionie przy ulicy 

P. Ściegiennego 11 (koszt około 400 tys. zł), 

 

8) rozbiórka istniejących schodów terenowych, stanowiących główne zejście z ulicy 

Cichej do Alei Księdza Prałata Stanisława Książka oraz budowę nowych schodów- 

zadanie było niezrealizowane w latach 2016-2018 i 2020 mimo uwzględnienia  

w projekcie budżetu (koszt około 80 tys. zł). 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski do budżetu miasta- jednogłośnie.  

 

Powyższe wnioski stanowią  załącznik  Nr 1 do protokołu.  

 

 

Ponadto Komisja zapoznała się z wnioskami pozostałych Stałych Komisji Rady 

Miasta. 

 

Komisja Budżetu i Strategii wyraziła zadnie, że pozostałe Komisje z uwagi na 

trwająca pandemię Covid-19 i stan finansów miasta powinny ograniczyć propozycje 

do budżetu na  2021 r. do niezbędnych zadań inwestycyjnych a nie takich, które  
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w miarę uwalnianych środków mogą byćsfinansowane z wydatków bieżących (czyli 

zagospodarowania podwórek, oświetlenia zewnętrznego, wiat śmietnikowych). 

 

Ponadto Komisja zwraca uwagę na konieczność uszczegółowienia wniosków,  

o wskazanie kwot niezbędnych na realizację wymienionych zadań oraz 

doprecyzowania opisów wskazanych zadań. 

 

Ad.5. Sprawy różne. 

Komisja wnioskuje o przedstawienie wysokości środków finansowych w dziale 750, 

rozdziału 75075, paragrafie 4300 zgodnie z przyjętym budżetem na 2020r. wykonanie 

na dzień 30 września 2020r. w dziale 750, rozdziale 75075 paragrafie 4300 oraz 

ewentualnych zobowiązań (np. podpisanych a nie opłaconych umów), które będą 

płacone z powyższego działu, rozdziału do końca 2020r. lub później z uwzględnieniem 

dokonanych zmian w budżecie w trakcie roku 2020.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

Ad.6. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka   

 

WiceprzewodniczącyKBSiR 

 

/-/ Sławomir Sławiński  


